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Abstract (en)
Fixing device (36) comprises an oscillating decoupler (46) arranged between a filter exhaust gas silencer (16) and the housing part (32) of a
compressor so that it oscillates with a different frequency than a turbocharger housing when the silencer is activated. <??>An Independent claim is
also included for a turbocharger for charging I.C. engines. Preferred Features: The decoupler is a rubber-elastic element made from an elastomer
having good temperature, wear and oil resistance. The decoupler has a low rigidity in the axial direction as well as across the axial direction of the
turbocharger. The decoupler is mechanically pre-stressed.

Abstract (de)
Vorgestellt wird eine neue Befestigungsvorrichtung (36) zum lösbaren Befestigen eines Filterschalldämpfers (16) an einem Gehäuseteil
(32) eines zu einem Turbolader (12) für Verbrennungsmotoren gehörenden Verdichters, wobei der Filterschalldämpfer (16) mit Hilfe
von Befestigungselementen am Verdichtereingang des Verdichter (18) befestigt ist. Die Befestigungsvorrichtung (36) umfasst einen
Schwingungsentkoppler, der zwischen dem Filterschalldämpfer (16) und dem Gehäuseteil (32) des Verdichters (18) angeordnet ist, so dass bei
beispielsweise motorischer Erregung der Filterschalldämpfer (16) mit einer anderen Frequenz als der Turbolader (12) bzw. das Turboladergehäuse
(28) schwingt. <IMAGE>
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